

# Unlock New Opportunities with

## National Information Security Compliance Framework (NISCF) Accreditation

National Cyber Security Agency's (NCSA) Accreditation is a critical program developed under the National Information Security Compliance Framework (NISCF), aiming to provide assurance that cyber security service providers meet the demands of the Qatar cyberspace with the highest standards of reliability, consistency, and precision.



21%

Sustained annual revenue growth of ASPs following Accreditation



26%

Team size expansion of ASPs due to business driven by Accreditation

7



New clients acquired by ASPs based on Accreditation's enhanced trust and credibility

### Key Takeaways



87%

Customer satisfaction rate for ASPs

This growth is expected to accelerate as more organizations will require Accredited Service Providers (ASPs) for specialized services and future regulations to restrict critical cyber security services to ASPs

### Expert Insights

92%

of ASPs agree that Accreditation is crucial to the national cybersecurity ecosystem

100%

of ASPs recommend NCSA's Accreditation to other Service Providers



NCSA is driving compliance to National Information Assurance (NIA) in collaboration with other authorities and the projected business is expected to double, representing an opportunity to increase the return-on-investment (ROI) for ASPs.

Expected NIA related engagements in 2025

x2



2023

2024

2025



### How to Begin Your Journey Towards Accreditation

Take the first step towards achieving NISCF Accreditation and elevating your organization's cybersecurity standards. Scan the QR code to access detailed information on the application process and start your journey today!



الوكالة الوطنية للأمن السيبراني  
National Cyber Security Agency

For more information visit our website [assurance.ncsa.gov.qa](https://assurance.ncsa.gov.qa) or contact us directly [assurance@ncsa.gov.qa](mailto:assurance@ncsa.gov.qa)

# افتح افقاً جديدةً مع

## خدمة الاعتماد الخاصة بالإطار الوطني للامتثال لأمن المعلومات

يعد برنامج الاعتماد الخاص بالوكالة الوطنية للأمن السيبراني برنامجاً حيوياً تم تطويره تحت الإطار الوطني للامتثال لأمن المعلومات، ويهدف لضمان أن مزودي خدمات الأمن السيبراني يستوفون متطلبات الفضاء السيبراني في قطر بأعلى معايير الموثوقية والاتساق والدقة.



26%



توسع حجم فريق العمل لدى مزودي الخدمات المعتمدين بسبب الأعمال الجديدة الناتجة عن الاعتماد

21%



نمو مستدام في الدخل السنوي لمقدمي الخدمات بعد الاعتماد

معدل رضا العملاء لمقدمي الخدمات المعتمدين

87%



### النقاط الرئيسية



7

عملاء جدد اكتسبهم مقدمو الخدمات المعتمدين بفضل زيادة الثقة والمصداقية التي يوفرها الاعتماد

من المتوقع أن يتسارع هذا النمو مع زيادة الطلب على الخدمات المتخصصة التي يقدمها مقدمو الخدمات المعتمدين ومع التشريعات المستقبلية ستقتصر الخدمات السيبرانية الحيوية على مقدمي الخدمات المعتمدين.

### أراء الخبراء



من مقدمي الخدمات المعتمدين يوصون مقدمي الخدمات الآخرين بالحصول على الاعتماد.

100%

من مقدمي الخدمات المعتمدين يتفقون على أهمية الاعتماد لمنظومة الأمن السيبراني الوطني.

92%

x2

العقود المتوقعة والمتعلقة بالامتثال لتأمين المعلومات الوطنية لسنة 2025

تقوم الوكالة الوطنية للأمن السيبراني، بالتعاون مع الجهات الأخرى بالدفع نحو الامتثال لمعيار تأمين المعلومات الوطنية، ومن المتوقع ان يتضاعف حجم الأعمال، مما يمثل فرصة لزيادة العائد على الاستثمار لمقدمي الخدمات المعتمدين.

2025

2024

2023



الوكالة الوطنية للأمن السيبراني  
National Cyber Security Agency

لمزيد من المعلومات  
قم بزيارة موقعنا الإلكتروني [assurance.ncsa.gov.qa](http://assurance.ncsa.gov.qa)  
أو تواصل بنا مباشرة عبر البريد الإلكتروني  
[assurance@ncsa.gov.qa](mailto:assurance@ncsa.gov.qa)

### كيف تبدأ رحلتك نحو الاعتماد

اتخذ الخطوة الأولى نحو تحقيق اعتماد الإطار الوطني للامتثال لأمن المعلومات ورفع معايير الأمن السيبراني في مؤسستك. امسح رمز الاستجابة السريع أدناه للوصول إلى معلومات مفصلة حول عملية التقديم وابدأ رحلتك اليوم!



تم جمع البيانات في أغسطس 2024 من خلال استطلاع أُجري لمزودي الخدمات المعتمدين وعملائهم خلال الفترة 2019 إلى 2024. جميع البيانات أعلاه هي متوسط إجابات للاستطلاع.